
Hvordan skal det da gå? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter at have været med fra starten har Ingrid Ravnsbo besluttet at 

træde ud af Oplevhou’s redaktionsgruppe. 

Det er et tab for hele redaktionen, men ikke mindst for os i team to, 

der kommer til at savne input fra Ingrid.  

Med sit høje aktivitetsniveau og sine mange kontakter har hun 

været garant for, at vi hver 4. uge har kunnet levere aktuelle 

artikler. Nu bliver vi mere afhængige af at få input fra andre kilder i 

lokalmiljøet. 

Derfor modtager vi med tak henvendelse fra alle, der har forslag til 

artikler til hjemmesiden.  

Skulle du have en lokalredaktør i maven, fortæller vi gerne om, 

hvordan vi arbejder i team to – måske har du lyst til at blive en del 

af teamet. 

Til slut skal lyde en stor tak fra Tove og Annette til Ingrid for et godt 

og inspirerende samarbejde. 

 

24.08.2017/Annette Aabo og Tove Bjerre 

 

  


